

Enjoy a *fabulous cashback reward,* just for you



Speak to your Manulife Advisor or call our Customer Careline at **03 2719 9112 / 1300 13 2323** today!

Customer Portfolio Management (CPM) Just For You Campaign

Campaign Period: 1 April 2026 to 30 April 2026

Receive **one (1) month premium cashback** of up to

RM 888

with purchase of

- **ManuLink Essential Series;** or
- **ManuLink Wealth;** or
- **Manulife Asset Shield**

with minimum Annualised Premium of RM4,800¹

RM 1,688

with purchase of

- **ManuLink Premier**

with minimum Annualised Premium of RM6,000¹

¹ Rider attachment is required. Refer to the full Terms & Conditions for the eligible riders of each respective plan.



Plus get a RM20 GSC Movie e-Ticket when you register and log in to Manulife Online: <https://online.manulife.com.my/login> by 31 May 2026.

Where will *better* take you™

Terms and Conditions apply

Visit www.manulife.com.my/justforyou for full terms and conditions of this campaign.

Important notes

• This marketing material is for general information only and is not to be construed as a contract of insurance • The information contained in this marketing material shall not be interpreted as an offer to sell, solicitation for an offer; or as an investment, legal, financial or any other advice • **Please note that investment-linked insurance products are tied to the performance of the underlying assets, and are not pure investment products such as unit trusts** • For further information on products, please refer to the product brochure/ product disclosure sheet/product illustration • These products are underwritten by Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)), a member of PIDM and a company licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia. It is located at 16th Floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur • PROTECTION BY PIDM ON BENEFITS PAYABLE FROM THE UNIT PORTION OF THIS PRODUCT IS SUBJECT TO LIMITATIONS. Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact Manulife Insurance Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my)

Nikmati
ganjaran
pulangan
tunai hebat,
istimewa
untuk anda



Hubungi Penasihat Manulife anda atau Khidmat Pelanggan kami di talian **03 2719 9112 / 1300 13 2323** hari ini!

Customer Portfolio Management (CPM) Just For You Campaign

Tempoh Kempen: 1 April 2026 hingga 30 April 2026

Terima **pulangan tunai premium satu (1) bulan** sehingga

RM 888

apabila anda melanggan

- **ManuLink Essential Series;** atau
- **ManuLink Wealth;** atau
- **Manulife Asset Shield**

dengan Premium Tahunan minimum RM4,800¹

RM 1,688

apabila anda melanggan

- **ManuLink Premier**

dengan Premium Tahunan minimum RM6,000¹

¹ Mesti dilampirkan dengan rider. Sila rujuk kepada Terma & Syarat penuh untuk senarai rider yang layak bagi setiap pelan masing-masing.



Selain itu, nikmati **e-Tiket Wayang GSC bernilai RM20** apabila anda mendaftar dan log masuk ke Manulife Online sebelum atau pada 31 Mei 2026 melalui:

<https://online.manulife.com.my/login>.

Tertakluk pada terma dan syarat

Layari www.manulife.com.my/justforyou untuk terma dan syarat penuh kempen ini.

Nota penting

• Bahan pemasaran ini adalah untuk maklumat am sahaja dan tidak boleh dianggap sebagai kontrak insurans • Maklumat yang terkandung dalam bahan pemasaran ini tidak harus dianggap sebagai tawaran untuk menjual, usaha untuk mencari pelanggan; atau sebagai nasihat pelaburan, undang-undang, kewangan atau sebarang nasihat lain • **Sila ambil perhatian bahawa produk insurans berkaitan pelaburan terikat kepada prestasi aset-aset dasar dan bukan produk pelaburan tulen seperti unit amanah** • Untuk maklumat lanjut mengenai produk-produk, sila rujuk kepada brosur produk/lembaran pendedahan produk/ilustrasi produk • Jika terdapat percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia, versi Bahasa Inggeris akan digunakan • Produk-produk ini ditaja jamin oleh Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)), ahli PIDM dan sebuah syarikat yang didaftarkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia. Ia terletak di Tingkat 16, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur • **PERLINDUNGAN PIDM UNTUK MANFAAT YANG DIBAYAR DARIPADA BAHAGIAN UNIT PRODUK INI ADALAH TERTAKLUK KEPADA SYARAT-SYARAT TERTENTU.** Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Manulife Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)

享有专属于 您的超值 现金回扣



即日联络您的 Manulife 顾问或致电
我们的客户服务热线 03 2719 9112 /
1 300 13 2323!

Customer Portfolio Management (CPM) Just For You Campaign

活动期限: 2026年4月1日至2026年4月30日

获取一(1)个月 保费现金回扣高达

RM 888

当您购买年保费最低为RM4,800¹的

- ManuLink Essential Series; 或
- ManuLink Wealth; 或
- Manulife Asset Shield

RM 1,688

当您购买年保费最低为RM6,000¹的

- ManuLink Premier

¹ 必须附加相关附加保障。各保单可附加的保障，
请参阅完整条规。



此外，只需在2026年5月31日或之前注册及登录 Manulife Online (<https://online.manulife.com.my/login>), 即可获得RM20的GSC电影电子票。

与你同行 成就更好

须符合条规

请浏览 www.manulife.com.my/justforyou 以获取此活动完整的条规。

重要提示

• 此营销资料只提供一般概述资讯，不可被视为保险合同之一部分
• 此营销资料所包含的资讯不应被诠释为销售要约、要约购买之招揽或作为投资、法律、理财或任何其它方面的建议 • **敬请注意投资联结保险计划产品与资产基金及其投资表现息息相关，并非如同单位信托基金般的纯投资产品** • 欲了解更多产品详情，请参阅产品宣传册/产品信息披露书/产品说明书 • 英文与中文的版本之间若有任何出入，应以英文版本为准 • 这些产品乃由Manulife Insurance Berhad (200801013654 (814942-M)) 承保，PIDM的成员以及一家依据2013年金融服务法令而获得营业执照，并受马来西亚国家银行管制。其办事处地点处于 16th Floor, Menara Manulife, 6, Jalan Gelenggang, Damansara Heights, 50490 Kuala Lumpur • PIDM 就保险产品下单位部分应支付之保险利益的保障是有限性的。请参阅 PIDM 的保险及伊斯兰保险利益保障制度的小册子或联络 Manulife Insurance Berhad 或 PIDM (请浏览 www.pidm.gov.my)